
 
1.De gemeente Heerenveen wil een AZC met 277-600 opvangplekken, 60% nodig voor mensen uit 
Turkije, Syrië, Yemen en Eritrea. De overige 40% is onduidelijk, mogelijk Afrika. Het is algemeen 
bekend dat dit veelal alleenstaande mannen zijn, heel veel gelukzoekers, veelal met een islamitische 
achtergrond, een geloof dat haaks op dat van ons staat. Mogelijk komen ook een onbekend aantal 
geradicaliseerden mee. Zeker 30% uit Afrika en Midden Oosten wil op termijn emigreren, waarvan 
een derde, ongeveer 100 miljoen, naar Europa. 
 
2.Nederland is voor die gelukzoekers het land van melk en honing en staat dus boven aan op hun 
lijstje. Ze komen ergens in Zuid Europa aan. Ze weten wel dat ze daar volgens Dublin asiel moeten 
aanvragen maar gaan veelal gewoon via andere Europese landen ongeregistreerd door naar 
Nederland, omdat hier alles gratis is. Gratis huis, een uitkering, gratis inboedel, gratis rijbewijs. Een 
Afrikaan zei in een interview het niet voor minder te willen doen. Een andere persoon prees in de pers 
Nederland om alle zaken die gratis zijn. Veel beter dan in Duitsland, vond hij. 
 
3.Deze mensen worden door de IND bijna allemaal doorgelaten. Door de grote toestroom kan deze 
organisatie het allemaal niet meer behappen en zijn ze alles als pakketten gaan behandelen ipv van 
individuen. Veelal is er sprake van misbruik van het asielkanaal door asielzoeker en  
mensensmokkelaar. Paspoorten worden weggegooid. ID kan niet meer worden achterhaald en dus 
ook de reden van asiel. Een simpel schriftelijk verhaaltje is vervolgens voldoende en de hele groep 
wordt toegelaten. Voordeel van de twijfel. Er ontstaat in Nederland een verdienmodel. Het 
toelatingspercentage 1e asiel is bijna 2x zo hoog als het Europees gemiddelde, 85 tegen 48. Velen 
moeten eigenlijk worden teruggestuurd, maar dat gebeurt weer niet. Ze blijven soms jaren in 
Nederland en er ontstaat zo een illegaal circuit. Asielzoekers en gelukzoekers kunnen niet of 
nauwelijks van elkaar worden gescheiden. Dit alles was 30 jaar geleden al bekend. En we blijven 
maar doormodderen. Het is dweilen met de kraan open, zei de burgemeester van Hardenberg. 
 
4. We hebben nu in Nederland 96.000 opvangplekken nodig voor asielzoekers. Het jaar daarop 
122.000, het jaar daarop dan misschien 150.000. En dan hebben we het nog niet over Oekrainers, 
minderjarigen en statushouders. Een eerder gemaakte prognose gaf aan dat 30.000 1e asielzoekers 
per jaar worden verwacht voor 2022-2026. Totaal 150.000. De aantallen zitten echter voor de eerste 
2 jaren al op 37.000. De aantallen voor 2023-2024 zijn inmiddels naar boven bijgesteld, 51.000. Met 
die 26.000 plekken per jaar extra redden we het dus mogelijk niet. En met elke asielzoeker komt er op 
termijn één bij.  
 
5. We laten ons dus overlopen door veelal alleenstaande gelukszoekers. We weten niet wie en wat 
we binnen laten en vanwaar ze komen. We zijn dus blind op dat gebied. Zie alleen al de 40% 
onbekenden voor dit AZC project. Wat we wel weten is dat iig Ter Apel ze niet meer wil opnemen en 
dat daarom ook Heerenveen wil inspringen voor deze groep. Ook weten we dat het er heel veel zijn 
en dat velen domweg niet toegelaten mogen worden maar dus hier wel blijven. Het is alsof je het 
paard van Troje binnen haalt, met alle ellende van dien. En dat het veel ellende geeft bewijst de 
praktijk. Naast Ter Apel en Budel zijn het vele AZC’s waar het mis gaat. Omwonenden die daar door 
de overlast en criminaliteit veelal ten einde raad zijn omdat politiek en bestuur machteloos zijn 
problemen op te lossen, of omdat ze domweg de andere kant opkijken of de zaak bagatelliseren of 
wegredeneren, politieke onwil voor oplossingen. Geen enkele garantie. 
 

6. Er zijn dus grote problemen die zich opstapelen, meer mensen, meer agressie, meer criminaliteit, 
meer huizen, meer zorg, meer auto’s, meer c02, meer kosten, minder natuur, minder leefbaarheid. Er 
is hier sprake van een ongecontroleerde, ongebreidelde massa immigratie van veelal gelukzoekers 
die hier helemaal niets te zoeken hebben. Import van veelal armoede en onwetendheid. Het is niet uit 
te leggen waarom die groep dan ook een woning nodig heeft ipv een woning voor de eigen bevolking. 
Dit wordt allemaal al jaren gefaciliteerd door bestuur en politiek, die met ideologische oogkleppen 
oplopen en blind lijken te zijn voor alle gevolgen en oplossingen. Voor dit problem hebben we 
onorthodoxe oplossingen nodig, want het zal alleen nog maar erger worden. Het wordt allemaal 
onbeheersbaar. Om met jullie woorden af te sluiten: kijk eens echt om je heen want de wereld 
verandert in rap tempo. Heel veel mensen willen dit niet meer. Het principebesluit van 20 april 2023 
moet dan ook in deze vorm van tafel. Geen AZC in de gemeente Heerenveen. 
 

 


